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ZAPISNIK 

SA 6. SJEDNICE VMO BANDEROVO 
 
održane dana 18. lipnja 2019. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Elvis Šutalo, predsjednik VMO 
- Marta Siladjev, zamjenica predsjednika VMO 
- Nadja Poropat, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Auzilija Maligec, član VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice VMO Banderovo održane 28. svibnja 2019. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Elvis Šutalo i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog programske aktivnosti Vijeća MO Banderovo za 2020. godinu 
2. Zahtjev za produženje radnog vremena caffe bar „Holly“ 
3. Zahtjev za uređenje zelene površine u Ulici Braće Branchetta zapadno od kbr. 37 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 

AD – 1  
Predsjednik VMO Elvis Šutalo dao je nazočnim vijećnicima na raspravu prijedlog Programskih 
aktivnosti mjesnog odbora Banderovo za 2020. godinu financiranih iz sredstava Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu gdje traženi iznos za realizaciju programa iznosi sveukupno 20.000,00 kuna te 
uključuje: kreativne radionice, ekološku akciju, obilježavanje Dana MO, Doček Svetog Nikole. Iz 
proračuna Grada predlažu se programi iz područja ekologije – održavanje ekološke akcije za 
komunalne usluge iznos od 6.600,00 kn, iz područja sportsko-rekreacijskih aktivnosti građana – turnir 
u briškuli i trešeti iznos od 700,00 kn. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog Programa rada za 2020. godinu..  
 

AD – 2   
Odjelu gradske uprave za poduzetništvo dostavljen je zahtjev za određivanje kasnijeg završetka 
radnog vremena (do 1.00 sata) za caffe bar Holly koji posluje u Ulici Braće Branchetta 35 za dan 16. 
lipanj 2019. godine zbog proslave studenata. Traže mišljenje Vijeća MO koje treba dostaviti Odjelu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Suglasno je da se dozvoli kasniji završetak 
radnog vremena uz napomenu da razina buke bude primjerena. 



 
AD – 3 
U Ulici Braće Branchetta zapadno od kbr. 37 nalazi se javna površina koja je zapuštena i na kojoj se 
nalazi zeleni otpad već duže vrijeme. Prema nekim planovima prije nekoliko godina na toj lokaciji se 
trebao urediti prolaz prema stambeno-poslovnom kompleksu koji se trebao sagraditi na adresi: 
Vukovarska kbr. 52, a isto je bilo u vlasništvu Vugip-Gradšped d.o.o.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti upit Odjelu gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem kakve su namjere i što je planirano 
Detaljnim urbanističkim planom. 

 
AD – 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1  
Gđa. Schindler iz Kraške ulice podnijela je pritužbu vezano za hranjenje goluba i galebova na javnoj 
površini u dječjem parku u Velebitskoj ulici te prigovor na onečišćenje oko spremnika za selektivni 
otpad na eko otoku. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti prigovor Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 4 – 2  
G. Ivan Meštrović iz Ulice dr Frane Kresnik kbr. 17 uputio je zahtjev da se uvede prometni red u vrlo 
prometnoj ulici, da se postave stupići na nogostupu, usporivači prometa te da se uvede naplata 
parkiranja.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 4 – 3  
Gđa. Elizabeta Feraj dostavila je zamolbu da je Vijeće MO Banderovo podrži u namjeri postavljanja 
rampe u Ulici Rudolfa Tomšić kod kbr. 8 koja bi bila direktno povezana sa balkonom prizemnog 
stana, a prema projektu „Rijeka – Zdravi grad“. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno podržava taj projekt, a tajnica MO 
dostavit će zahtjev višem stručnom suradniku za projekt „Rijeka – zdravi grad“. 

 
AD – 4 – 4  
Gđa. Nadja Poropat uputila je prigovor na svakodnevno remećenje javnog reda i mira u dvorištu 
Medicinskog fakulteta gdje se u noćnim satima okupljaju mladi, a ista nisu prijavljena na MUP.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Svake godine u ljetno vrijeme ponavlja se ista 
situacija. Dostaviti prigovor Sveučilištu u Rijeci, Medicinskom fakultetu, Policijskoj 
upravi, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo.  

 
AD – 4 – 5  
Stanari Ulice Rudolfa Tomšića kbr. 31 uputili su zahtjev da se u njihovoj ulici i Ulici Plase ukloni 
nepoželjna vegetacija uz prometnicu koja je toliko narasla da je vidljivost i prolaz vozilima i pješacima 
ograničena. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
 
 



AD 4 – 6  
Građani se žale na neodržavanje zelene površine u Ulici Braće Branchetta kbr. 14 te traže da se 
lovor i grane podrežu, jer oštećuje zgradu u Ulici dr Frane Kresnik kbr. 2 i ometa prolaz pješacima.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD –  5 – RAZNO  
AD – 5 – 1  
Povodom obilježavanja Dana antifašističke borbe i Dana državnosti u mramornoj dvorani Pomorskog 
i povijesnog muzeja Grada Rijeka, Primorsko-goranska županija i Grad Rijeka organiziraju 19. lipnja  
u 12 sati svečanu akademiju. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Svečanoj akademiji prisustvovat će Elvis Šutalo, 
predsjednik Vijeća MO i Marta Siladjev, zamjenica predsjednika. 

 
 

 

 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednik Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                     Đulijana Desanti                                                                    Elvis Šutalo 

Sjednica je završila u 18 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 

 


